
 

Akademický senát UK FTVS 
 

     

 Č.j.: AS-11/2016 

 

Zápis z řádného zasedání ze dne 15. 11. 2016 v 13.00 hod 

 
Přítomni (bez titulů): viz prezenční listina 

Komora akademických pracovníků (a): Heller, Kaplan, Zahálka, Hojka, Hráský, Coufalová, 

Panská, Novotná, Pokorná, Jelen, Novotná, Dvorský, Harbichová 

Studentská komora (s): Pecinová, Omcirk, Ižovská, Brtník 

Omluveni: Jebavý (a), Malá (a), Anděrová (s), Thiel (s) 

Nepřítomní:  

Hosté: (bez titulů): Kohlíková, Zelenka, Bunc, Sukovič, Korbelář 

 

 

1. Projednání a schválení programu zasedání  

Na úvod seznámil předseda AS UK FTVS Heller s programem zasedání. 

Hlasování o programu zasedání 15. 11. 2016: (15-0-0) (pro-proti-zdržel se). 

Usnesení 01/11/2016: AS UK FTVS schválil program zasedání 15. 11. 2016. 

 

2. Projednání a schválení zápisu z řádného zasedání dne 18. 10. 2016 

Předseda Heller seznámil senátory s návrhem zápisu z řádného zasedání dne 18. 10. 2016.  

Hlasování o zápisu z řádného zasedání dne 18. 10. 2016: (15-0-1). 

Usnesení 02/11/2016: AS UK FTVS schválil zápis z řádného zasedání dne 18. 10. 2016. 

 

3. Vystoupení vedení fakulty 

Děkanka informovala o zasedání rozšířeného kolegia rektora. Bude se zavádět spisová 

služba, naší fakulty se to týká až v roce 2018. Dále se probírala zpráva o přijímacím řízení, i 

u nás došlo k mírnému poklesu počtu studentů, což se projeví v rozpočtu. Dále děkanka 

informovala ohledně kampusu. Tato výstavba není zahrnuta v dlouhodobém záměru, proto 

byl vznesen dotaz na financování. Odpovědí bylo, že probíhají jednání, zda by bylo možné 

získat finance i z jiných oblastí. Proběhnou oslavy 17. listopadu na Albertově a na Národní 

třídě. Byli jsme pochváleni ohledně akce GAUDEAMUS. Bude ještě svolána evaluační 

komise ohledně hodnocení pracovníků, kde se bude projednávat koeficient výuky na 

kurzech. Děkanka zmínila výrobu propagačních materiálů fakulty. Nyní na fakultě probíhá 

výměna osvětlení.  



Senátor Bujnovský zmínil, že naše fakulta neměla zrovna ideální vystoupení v rámci 

GAUDEAMu, kdy ta propagace fakulty byla nedostatečná. Senátorka Pecinová se vyjádřila, 

že tyto připomínky by měly být předneseny studijnímu oddělení, které by mělo dodat 

doplňující informace do informačních materiálů. Děkanka požádala o sepsání nedostatků a 

předání proděkance Vinduškové a případně proděkanu Petrovi. Senátor Zahálka informoval 

o postupu přípravy na studijní veletrh GAUDEAMUS, který byl nedostatečný. Předseda 

Heller informoval, že nedávno na katedry došly příručky, kde informace ohledně studia na 

fakultě byly, tudíž to, že se to nedostalo do propagačních materiálů fakulty, je spíše 

technický problém. 

Senátorka Harbichová zmínila zadávání kurzů CŽV do SISu, kdy nemá pravomoc 

k zadávání. Byla odkázána na pí. Ladu Novotnou. 

 

4. Podmínky přijímacího řízení do doktorského studia 

Proděkan Bunc informoval o schůzkách ohledně podmínek přijímacích řízení do 

doktorského studia, přičemž konečné podklady byly rozeslány. Předseda studijní komise 

Hojka uvedl, že komise se sešla dvakrát, připomínky byly zapracovány, a tudíž studijní 

komise daný materiál doporučuje schválit. Senátor Zahálka zmínil, že by bylo vhodné určit, 

který ten dokument je tedy finální, aby nedošlo k záměně s jinou verzí. Senátorka Novotná 

upozornila na drobné formální chyby.  

Hlasování o podmínkách přijímacího řízení do doktorského studia: (17-0-0) 

Usnesení 03/11/2016: AS UK FTVS schválil podmínky přijímacího řízení do doktorského 

studia. 

 

5. Projednání Smlouvy o nájmu prostor s ministerstvem obrany ČR 

Tajemník Zelenka informoval o minulém nájemném pro katedrou vojenské tělovýchovy, 

kdy snaha o zvýšení byla již dříve, ale nejdříve se muselo urovnat postavení katedry 

vojenské tělovýchovy. Provedla se pasportizace, tedy vyměření prostor. Předložen byl návrh 

na nájemní smlouvu s upravenou nájemní cenou. Předseda ekonomické komise Jelen za tuto 

komisi vyjádřil souhlas s tímto návrhem. Předseda legislativní komise Kaplan zmínil drobné 

formální chyby. Kromě těchto drobných chyb nebyly z této komise námitky a komise návrh 

smlouvy doporučila ke schválení. 

Hlasování o Smlouvě o nájmu prostor s ministerstvem obrany ČR: (17-0-0) 

 



Usnesení 04/11/2016: AS UK FTVS schválil Smlouvu o nájmu prostor s ministerstvem 

obrany ČR. 

 

6. Projednání Smlouvy o nájmu prostor a poskytování služeb s tím souvisejících týkající 

se horské chaty Mulda 

Tajemník Zelenka přiblížil návrh Smlouvy o nájmu prostor a poskytování služeb s tím 

souvisejících týkající se horské chaty Mulda. Zmínil, že za posledních 5 let byly ztráty více 

jak 2 mil. Kč. Doporučení od fakultou zaměstnávané manažerky výcvikových středisek je, 

že pokud fakulta není schopna zajistit obsazení chaty, tak, by bylo vhodné chatu prodat. 

Několik zájemců projevilo zájem o odkup, ale posléze nikdo neprojevil hlubší zájem. 

Vyskytnul se ale nájemce, který by chtěla chatu provozovat s tím, že pro naše studenty i 

zaměstnance zůstanou zachovány dosavadní ceny, všechny poplatky bude platit, provede 

investice na topení a vybavení pokojů a převezme závazky současných správců. Dále bylo 

vyjednáno zdarma ubytování pro zaměstnance fakulty na 14 dní v roce a také fakulta 

dostane 5 % z příjmu.  

Předseda Heller se dotázal na plánované investiční záměry, které byly schváleny. Zde byl 

problém s tím, že je třeba odkoupit pozemek se studnou, který patří majiteli sousední chaty. 

Bohužel tento majitel řekl, že tuto studnu neprodá, proto tyto záměry padly. Senátorka 

Panská se zeptala na zahrnutí některých podmínek přímo do smlouvy a ne pouze formou 

dodatku. Tajemník uvedl, že poskytnutí termínů pro kurzy ve smlouvě jsou, dodatky jsou 

pouze proto, že by se musela předělat smlouva a předložit znova. Senátor Zahálka se 

vyjádřil, že zde je třeba si ujasnit, zda chatu chceme provozovat, pronajmout nebo prodat. 

Dále je třeba si říct, zda chatu potřebujeme. Tajemník uvedl, že pokud na Muldě jsou 3 

měsíce v roce kurzy, tak nebylo uvažováno o tom, zda jí potřebujeme či nikoli, zde je vidět, 

že chatu využíváme. Dále stanovisko rektorátu je, že se nechce žádného objektu zbavovat, 

tudíž prodej nepřipadá v úvahu.  

Předseda ekonomické komise Jelen přečetl vyjádření této komise. Předseda legislativní 

komise Kaplan za tuto komisi zmínil některé připomínky. 

Proběhla diskuse ohledně provozu chaty Mulda. Senátor Hojka podpořil myšlenku 

pronajmout chatu, jen je třeba smlouvu dopracovat. Smlouvu bude třeba předložit AS UK. 

Senátor Zahálka zdůraznil, že tento krok musí být podepřen analytickým zdůvodněním. AS 

UK FTVS doporučil upravit nájemní smlouvu ve spolupráci s dr. Vomáčkem a vypracovat 

analytické podklady pro zdůvodnění tohoto kroku a pro předložení návrhu smlouvy AS UK.  

 

7. Projednání a schválení žádost o povolení převodu finančních prostředků FRM 



Předseda ekonomické komise Jelen se vyjádřil ve smyslu podpory tohoto návrhu. 

Hlasování o schválení žádosti o povolení převodu finančních prostředků FRM: (15-0-0) 

Usnesení 05/11/2016: AS UK FTVS schválil žádost o povolení převodu finančních 

prostředků FRM. 

 

8. Projednání Smlouvy o nájmu prostor a poskytování služeb s tím souvisejících týkající 

se sauny UK FTVS 

Tajemník Zelenka přiblížil okolnosti pronájmu sauny. Informoval, že na středisku nejsou 

zaúčtovány energie, tudíž se zdá, že výnosy pokryjí náklady, což ale po započítání energií 

není pravda a ve skutečnosti je sauna ročně necelých 200 tis. Kč v mínusu. Byl nalezen 

případný nájemce, který se zavazuje hradit náklady a uhradit nájemné, při kterém by výnos 

měl být 76 tis. Kč ročně. Součástí smlouvy jsou také benefity pro zaměstnance (zdarma 16 

hodin měsíčně) a studenty (zdarma 2 hod týdně). Senátor Jelen za ekonomickou komisi se 

vyjádřil, že komise doporučuje, aby sauna byla provozována beze ztrát. Senátor Kaplan se 

za legislativní komisi vyjádřil ke smlouvě. Uvedl, že provozovat saunu smí pouze člověk 

z registru, dotyčný zájemce nemá živnost v této oblasti. Dále zmínil některé nepřesnosti 

ve smlouvě. Senátor Kaplan zároveň požádal pana tajemníka o dodání metodiky výpočtu 

spotřeby energie a vody a zároveň požádal o sepsání soupisu položek, které tvoří kapitolu 

Ostatní náklady. Proběhla diskuse ohledně provozování sauny. 

AS UK FTVS souhlasil s vystoupením členů akademické obce z řad studentů. P. Sukovič se 

vyjádřil, že toto je v podstatě jediná možnost, jak se zde studenti mohou realizovat. Senátor 

Jelen uvedl, že historicky byla sauna zřízena v prostorách katedry Anatomie a 

biomechaniky. Předseda Heller navrhl, aby studenti do příštího zasedání dali návrh na 

provozování sauny bez finančních ztrát. Pokud studenti řešení nenaleznou, tak se bude 

jednat o dalším postupu. AS FTVS UK bylo deklarováno, že ohledně provozu a nájmu 

sauny bude rozhodnuto na dalším řádném zasedání v prosinci letošního roku poté, co se 

k případnému zájmu o provoz sauny a prostřednictvím předložení nabídky vyjádří studenti 

podávající interpelaci. 

Hlasování o přesunutí tohoto bodu na prosincové zasedání: (15-0-0) 

 

9. Informace o uzavření budoucí smlouvy o zřízení věcného břemene s PREdistribuce, 

a. s. 

Tajemník Zelenka přiblížil budoucí smlouvu o zřízení věcného břemene. Legislativní 

komise doporučuje dokument ke schválení. Ekonomická komise s tímto také souhlasí. 



Hlasování o uzavření budoucí smlouvy o zřízení věcného břemene s PREdistribuce, a. s.: 

(14-0-0) 

Usnesení 06/11/2016: AS UK FTVS souhlasil s uzavřením budoucí smlouvy o zřízení 

věcného břemene s PREdistribuce, a. s. 

 

 

10. Různé 

Senátor Kaplan uvedl, že student Semerád nevolil za zaměstnance, tudíž může být 

v disciplinární komisi za studenty. Dále se senátor Kaplan zeptal na projekt ohledně 

spolupráce se zahraničními univerzitami. Děkanka uvedla, že zde byli hosté z Japonska a 

jedná se o spolupráci. 

Senátor Kaplan přečetl dopis od prof. Fialové ohledně ukončení spolupráce FTVS s PedF na 

PRVOUKu P15. Děkanka reagovala na tento písemný dopis a jednotlivé body vysvětlila. 

Více se k tomu vyjádří proděkan Bunc a vědecká rada. 

 

Zapsala: Coufalová 

  

 Za AS UK FTVS 

 předseda doc. MUDr. Jan Heller, CSc. 

 

Na vědomí:  doc. MUDr. Eva Kohlíková, CSc., děkanka UK FTVS 

        Ing. Radim Zelenka, Ph.D., tajemník UK FTVS 


